

## قرارات الجمعية العامة العادية السنوية

يسر شركة السوادي للطاقة (ش.م.ع.ع) ("الشركة") أن تفيد الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط وجمعية المستثمرين بأنه قد تم عقد إجتماع الجمعية العامة العادية السنوية للشركة بتاريخ ١٤/مارس/٢٠٢٢م، في تمام الساعة الخامسة مساءً بقاعة الاجتماعات "الماسة"، بفندق جراند ميلينيوم مسقط، وقد حضر الإجتماع نسبة ٨٣,٧٪ من رأسمال الشركة وتم إتخاذ القرارات التالية بإجماع الحضور في إجتماع الجمعية العامة العادية السنوي:

- ١- تمت الموافقة على تقرير مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في ٣١/ ديسمبر ٢٠٢١م.
- ٢- تمت الموافقة على تقرير ميثاق تنظيم وإدارة الشركة عن السنة المالية المنتهية في ٣١/ ديسمبر ٢٠٢١م.
- ٣- تمت دراسة تقرير مراقب الحسابات وتمت الموافقة على الميزانية العمومية المدققة وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية ٣١/ديسمبر ٢٠٢١م.
- ٤- تمت إحاطة الجمعية بالتعاملات التي أجرتها الشركة مع الأطراف ذات العلاقة خلال السنة المالية المنتهية في ٣١/ ديسمبر ٢٠٢١م.
- ٥- تمت الموافقة على تفويض مجلس الإدارة لتحديد وتوزيع أرباح نقدية للمساهمين خلال شهر يونيو ٢٠٢٢م وخلال شهر ديسمبر ٢٠٢٢م من الأرباح المحتجزة لدى الشركة الموضحة في الحسابات المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية في ٣١/ ديسمبر ٢٠٢١م وذلك بشرط ألا يزيد إجمالي هذه الأرباح عن ٧,٥ بيسات لكل سهم.
- ٦- تم التصديق على بدل حضور جلسات مجلس الإدارة ولجنة التدقيق ولجنة الترشيحات والمكافآت التي تقاضاها أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في ٣١/ديسمبر ٢٠٢١م، وتحديد مقدار البديل للسنة المالية التي ستنتهي في ٣١/ديسمبر ٢٠٢١م.
- ٧- تمت الموافقة على مقترح مكافأة مجلس الإدارة بمبلغ ١٧,٦٠٠ ريال عماني للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢١م.
- ٨- تمت إحاطة الجمعية بالتبرعات التي صرفت لدعم برامج الخدمات الاجتماعية خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢١م.
- ٩- تمت الموافقة على مقترح ٣٠ ألف ريال عماني لدعم خدمات المجتمع خلال السنة المالية التي ستنتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢م.
- ١٠- تم انتخاب الأشخاص المذكورين أدناه لمجلس إدارة الشركة:

- أ. الفاضل/ انور سعيد الحوسني
- ب. الفاضل/ أشوك كومار سابرو
- ت. الفاضل/ أكسل دي جلينك
- ث. الفاضل/ بيبين درمسي نينسي
- ج. الفاضل/ إرنستو جافير بارا بيرتولوتو
- ح. الفاضل/ ايكيدا كازوتشي
- خ. الفاضل/ محمود حمد الغريبي
- د. الفاضل/ ماكوتو إمامبايوشي
- ذ. الفاضلة/ ماريانا نيل كارمن فيدال
- ر. الفاضل/ منير البلوشي
- ز. الفاضل/ رافيندر سوين

- ١١- تمت الموافقة على تعيين كي بي ام جي مراقباً لحسابات الشركة للسنة المالية التي ستنتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢م بتأعباب سنوية وقدرها ١٦,٩٦٠ ريال عماني
- ١٢- الموافقة على تقرير قياس أداء مجلس الإدارة خلال سنة ٢٠٢١م.



  
بريثام سارف  
أمين السر

## Resolutions of the Ordinary Annual General Meeting (AGM)

Al Suwadi Power Company SAOG (the Company) is pleased to advise the Capital Market Authority, the Muscat Stock Exchange and the investor community that the Ordinary Annual General Meeting (AGM) of the Company was held on 14<sup>th</sup> March 2022 at 5 pm at the meeting room "Diamond" at the Grand Millenium Muscat. The shareholders (either in person, online or by proxy) who attended the AGM represented 83.7% of the capital of the Company. The following resolutions were passed unanimously at the AGM:

1. The Board of Directors' report for the financial year ended 31 December 2021 was approved.
2. The Corporate Governance Report for the financial year ended 31 December 2021 was approved.
3. The Auditors' Report was considered and the financial statements (balance sheet and income statement) for financial year ended 31 December 2021 were approved.
4. The related party transactions during the financial year ended 31 December 2021 were notified.
5. The Board of Directors was authorized to determine and distribute cash dividends to the Shareholders of the Company in June 2022 and December 2022 out of the retained earnings as per the audited financial statements for the financial year ended 31 December 2021, provided that the aggregate amount shall not exceed 7.5 Baizas per share.
6. The sitting fees paid to directors for the Board and the Sub-Committees meetings held during the financial year ended 31 December 2021 were ratified, and the proposed sitting fees payable to directors for Board and the Sub-Committees meetings for the financial year ending 31 December 2022 were approved.
7. The proposed remuneration for the Board members of a sum of RO 17,600 for the financial year ended 31 December 2021 was approved.
8. The donations made by the Company on the account of corporate social responsibility during the financial year ended 31 December 2021 were notified.
9. The allocation of an amount of RO 30,000 during the financial year ending 31 December 2022 as corporate social responsibility initiative was approved.
10. The following individuals were elected to the Board of Directors of the Company:
  - i. Mr. Anwar Said Al Hosni
  - ii. Mr. Ashok Kumar Saproo
  - iii. Mr. Axel De Ghellinck
  - iv. Mr. Bipin Dharamsey Nensey
  - v. Mr. Ernesto Javier Parra Bertolotto
  - vi. Mr. Kazuichi Ikeda
  - vii. Mr. Mahmood Hamed Al Gharibi
  - viii. Mr. Makoto Imabayashi
  - ix. Mrs. Maria Del Carmen Vidal
  - x. Mr. Muneer Abdullah Al-Balushi
  - xi. Mr. Ravinder Soin
11. The appointment of KPMG as the statutory auditors for the financial year ending 31 December 2022 at a remuneration of RO 16,960 was approved.
12. The report for the performance appraisal of the Board of Directors carried out during year 2021 was approved.

  
Preetam Saraf  
Company Secretary

